
2a Assemblea de la CAFI del curs 2024-2025 

Data: 7 de febrer del 2025 

Inici: 16,20 h. 

Final: 17;27h + berenar i conversa informal 

Assistents: 18 

Temes de l’assemblea: 

1. Benvinguda. 

2. Renovació de la junta. Es presenta la junta sortint i la nova. La nova junta queda 

aprovada per unanimitat, així: 

● Marta Muñoz (finançament - co-presidenta) 
● Lídia Encina (pati i enllaç - co-presidenta) 
● Anna Serra (comunicació - secretària) 
● Xavier Bonvehi (tresoreria - tresorer) 
● Carles Cuberes (complementàries - vocal) 
● Blanca Sánchez (educativa - vocal) 
● David Crespo (menjador - vocal) 
● Núria Cuadros (festes - vocal) 
● Núria Casas (festes - vocal) 
● Anna Díaz (complementàries - vocal) 
● Ricard Alonso (mobilitat - vocal) 
3. Valoració de les iniciatives que van sortir de la 2a assemblea del curs passat, 

monogràfica de la comunicació entre les famílies de l’escola:  

● Des de la comissió educativa s’han organitzat trobades de famílies d’I3 i de 4t. Hi va 

haver força assistència i es valoren molt positivament. Es repetiran el curs que ve. Es 

proposa que es faci més difusió. 

● Cartellera digital de les famílies. Hi ha hagut 300 entrades i 190 visualitzacions dels 

posts.  

Es proposa penjar un QR amb l’enllaç a la cartellera de famílies de la placeta perquè 

es pugui consultar la padlet directament. Es tornarà a informar a les famílies perquè 

hi ha famílies que potser no se n’han assabentat. Qualsevol família hi pot penjar un 

post, però no esborrar els que hi ha, que només ho pot fer l’administrador. 

4. Informació sobre l’estat del projecte d’obres de l’entorn de l’escola. El dilluns dia 10 

de febrer hi ha una reunió informativa amb les persones de l’ajuntament i de la 

promotora de l’edifici. Es fa un resum de la informació que tenen des de la comissió 

de mobilitat.  

5. Temes sobrevinguts: No n’hi ha. 

6. Berenar i tertúlia informal.  


